

HOUSE OF THE VERY ISLAND'S

TEXTE CHARLOTTE MOREAU
PHOTO CHRISTOPHER KLETTERMAYER



Son petit nom, en vrai, c'est "House of the very island's royal club division middlesex klassenkampf, but the question is: where are u, now?". À vos souhaits les gars! Karin et Marcus, à la tête de ce sacré programme, sont basés à Vienne. Baignant dans une faune artistique underground et porteurs d'une idée du vêtement très psychologique, "qui je suis?", "où je suis?", ils bricolent admirablement une mode marginale depuis 2006. Les deux compères taillent dans le tissu écolo. La teinture s'effectue à la main et à base de plantes. Et la majeure partie des modèles est unisexe. "Go Wild In The Country" est le menu pour cet hiver. Inspirés par une foule de cassettes des années 90, ils tombent sur ce titre de Bow Wow Wow et, bingo, se retrouvent dans un microcosme imaginaire alternatif à base de caleçons tie and dye pastels à porter avec le short assorti, vestes à plastron matelassées chanmées, pantalons unisexes à la fourche basse ou manteaux mous en laine aux motifs graphiques. Je ne sais plus où on est en fait, mais on y est bien!

WWW.HOUSEOFTHE.COM

This label's official name actually is "House of the very island's royal club division middlesex klassenkampf, but the question is: where are u, now?". Got it? Karin and Marcus, the masterminds behind this unusual project, are based in Vienna, where they are part of an underground artistic scene. Since 2006, they have created indie fashion with a clear philosophical message: "Who am I? Where am I?" Their mostly unisex clothes are cut in ecological fabrics and hand-dyed with plants-based products. For their fall collection, they did research on numerous 90's tapes, and fell upon the song "Go wild in the country", by Bow Wow Wow. It inspired an imaginary, alternative microcosm full of tie and dye pastel leggings with matching shorts, terrific padded jackets, his-for-her, low-crotch pants and soft wool coats adorned with graphic prints. Well, I don't know where we are anymore, but it feels good.

WWW.HOUSEOFTHE.COM